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V dalším čísle našeho zpravodaje Vám ráda přináším
ohlédnu� za letním obdobím stráveným v našem domo-
vě.
Letošní léto jsme se snažili prožít co nejvíce na proslu-
něné terase s výhledem na Zlín či v příjemných zákou�ch
naší zahrady. Radost z venkovních prostor nám zkrášlily
vysázené truhlíky a kytky jsou skutečným potěšením pro
oči i srdce.
Ale nejen s venkovní terasou bylo spojeno nespočet krás-
ných akcí, jejichž cílem bylo zpříjemnit každodenní život
nám svěřených klientů.
Prvně jsme si venku vyzkoušeli malování na plátno na té-
ma letní louka a výsledek ohromil ne jednoho z nás. Krás-
né obrázky nás inspirovaly k realizaci výstavy v rámci Dne
otevřených dveří, 5.10.2022, proběhne v našem domově
vernisáž výstavy.
Letošní letní počasí přímo vybízelo k výletu či návštěvě
zajímavých míst a to se nám také podařilo. S klienty jsme
navš�vili například poutní místo ve Š�pě, kde jsme čerpali
pokoj pro naše nitro.
Každá akce se nesla v duchu užít si den v pohodě a rados�
a myslím, že se nám to dařilo.

V rámci Dne Alzheimerovy choroby proběhlo v našem do-
mově neformální setkání s pečujícími či zájemci o proble-
ma�ku právě této nemoci. A bylo to příjemné vzájemné
sdílení.

Léto je již za námi a nastaly dny podzimu. I zde je před ná-
mi několik výzev, na které se těšíme.Máme v plánu taneč-
ní dopoledne s baletnímmistrem panem Petrem Veletou,
či oblíbené návštěvy koní Quirinky a Greis, canisterapii
s námi milovanou psí smečkou jezevčíků a další ak�vity.

V provozní oblas� jsme se pus�li do stavebních úprav par-
koviště, které je u domova a do konce letošního roku
chceme vymalovat dvě patra v zařízení spolu s výměnou

podlahovin.
Jsou to vel-
ké projekty,
které ale přinesou vyšší kvalitu života v našem domově.

V rámci naší práce se snažíme navazovat co nejbližší vztah
s klientem a navázat spolupráci s rodinou a blízkými klien-
tů. Děkuji �mto všem pracovníkům za jejich nelehkou
práci a rodinám za vstřícnost, důvěru a vzájemnou spo-
lupráci.

Přeji nám všem poklidný podzimní čas a jelikož další zpra-
vodaj vyjde až začátkem roku 2023, přeji všem krásný čas
Adventu a poklidné proži� vánočních svátků v kruhu nej-
bližších.

Děkuji Vám za Vaši přízeň.

Nováková Helena, ředitelka domova



Datum Jméno oslavence Věk

2.7. LIBUŠE 82
3.7. ANNA 89
8.7. VOJTĚCH 76
9.7. JAROSLAVA 93
10.7. LIBUŠE 85
16.7. LUDMILA 91
17.7. ANNA 85
19.7. MARIE 76
24.7. ANNA 92
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Vážení čtenáři,

dovolte mi se v krátkos� představit. Jmenuji se Aneta Janů
a jsem studentkou Univerzity Tomáše Ba� ve Zlíně na Fa-
kultě humanitních studií. Tře�m rokem studuji bakalářský
obor sociální pedagogika, a protože nemám zvolenou cílo-
vou skupinu, tak si každým rokem volím úplně odlišné zaří-
zení.

V měsících září a říjen jsem nastoupila v rámci školy na
odbornou praxi do Domova pro seniory na Burešově. S tou-
to věkovou skupinou jsem nikdy nepracovala, a tak byl pro
mě každý moment novým zážitkem. Čekalo mě první
sociální šetření, které probíhá při přijímání nových žádos�,
byla jsem poprvé u besedy pod vedením ak�vizační pra-
covnice. Zúčastnila jsem se poprvé oslavy narozenin uži-
vatelů, kteří se narodili v měsíci září. Vypomáhala jsem u
snídaně, prováděné formou „švédského stolu“ a nesmím
zapomenout ani na první nastěhování nové klientky. Ze za-
čátku ale u mě převládala nervozita. Dnes již vím, že mé
obavy a strach z neznámého byly zbytečné.

I když jsem většinu času byla v kanceláři se sociálními pra-
covníky, dostala jsem se i do přímé péče a viděla s jakou
starostlivos� a péčí se personál o klienty stará a dělá ma-
ximum pro to, aby byli spokojení. Seznámila jsem se s mi-
lým pracovním kolek�vem, který se snaží svým klientům
udělat z domova pro seniory opravdový domov.

Jak jsem již zmínila, mým obvyklým působištěm byla kan-
celář sociálních pracovníků, kde jsem každým dnem čer-
pala cenné rady a poznatky, které mi budou při budoucí
práci v oboru velkým přínosem. Naučila jsem se zadávat
nové žádos� do systému a zjis�la, jak funguje jejich
schvalování. Viděla jsem individuální plánování péče a její
přehodnocování a hlavně jsem zjis�la, co obnáší být so-
ciálním pracovníkem v pobytové službě pro seniory a proto
mají nejenom sociální pracovníci, ale i instruktorky,
pracovníci v péči, zdravotní sestry a vedení tohoto zařízení
můj obdiv a jsem ráda za možnost poznat, jak to tady
chodí.
Aneta Janů, studentka UTB Zlín, Fakulta humanitních studií
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Naše vstupní hala je doplněna novým automatem, který bude sloužit klientům, pracovníkům a příchozím návštěvám.

Hledáte inspiraci na dárek pro blízkou osobu
s onemocněním demence?Máme pro Vás zajíma-
vou inspiraci, o které jste možná ještě neslyšeli.

Při terapii a provázení osob s demencí jsou jedním
z významných pomocníků terapeutické panenky nebo
zvířátka (kočka, pes). Mohlo by se zdát, že jde o oby-
čejnou plyšovou hračku, ale není tomu tak.

Při výrobě těchto pomůcek se kla-
de velký význam na použitý mate-
riál a vzhled (neutrální výraz ve
tváři, hmotnost,…). Snahou vždy
je, aby se terapeutická pomůcka
co nejvíce přibližovala té skutečné.
Přidanou hodnotou je možnost
vložení nahřívacího sáčku či u
některých panenek, možnost vlo-
žení tlukoucího srdíčka.
A proč vůbec přemýšlet o využití
panenky či zvířátka?
Mnohaleté zkušenosti při péči o
osoby s Alzheimerovou chorobou
či jiným typem demence ukazují,
že tyto terapeutické pomůcky sni-
žují úzkost a nejistotu, navozují
pohodu, spokojenost, zlepšují ko-

munikaci a při zavedení do praxe, při aktivizaci či jako
součást každodenních činností, se stávají nepostra-
datelnou součástí týmu v domově, jakým je i náš. Ve
výsledku tedy výrazným způsobem zvyšují kvalitu ži-
vota nám svěřených klientů. Pokud by Vás tento nápad
alespoň přivedl k myšlence zjistit si víc, můžete se po-
dívat např. Terapeutické panenky pro terapii demence
- APOS BRNO s.r.o.
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U příležitos� mezinárodního dne Alzheimerovy choroby
se uskutečnilo příjemné neformální setkání pro pečující
osoby, přátele, blízké a nemocné touto chorobou. Při-
rozenou formou jsme se seznámili, jak se lze s touto zá-
keřnou nemocí vyrovnat s láskou, pochopením a laska-
vos�.
Vzpomínky jsou pro nás nedílnou a velmi důležitou
součás� života. Staré předměty, fotografie a vůně vrací
klienta do různých období jeho života, potvrzují jeho

Vzpomínka paní Věrky (95 let)
„Stalo se to ještě před válkou, to mi bylo 8 let,
byla v létě velká bouřka. Do našeho domu uhodil
blesk a náš rodný dům začal hořet. Bylo to velmi
rychlé. Podařilo se nám zachránit aspoň tři koně,
které měl ta�nek pro povoznictví. To, co nesho-
řelo, vzala povoděň, která přišla s bouřkou. Ne-
měli jsme nic, než ty koně. Bylo to smutné, ale
rodina se zachránila.

Dříve si lidé hodně pomáhali. Hned nám sousedi
nabídli ubytování. Pomohli nám i ta�nkovi bratři,
kteří pro celou naši rodinu přijeli a odvezli nás k
sobě...
Všichni jsme lidé, je důležité si vzájemně pomá-
hat, umět odpouštět a nebýt falešný.“

iden�tu a poukazují na to, že jeho život byl plných za-
jímavých událos�.

Přinášíme ukázku pokladů, které lze nalézt v kufru vzpo-
mínek.
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„Jedny prázdniny – to mi bylo tak 11 nebo 12 let, jsem musela chodit pást
kozy. Nebylo pastýřů, tak jsme musely jít pást my – děti. Šla jsem, protože se
muselo na slovo poslouchat. Na
pastvu jsem chodila s kamarád-
kou. Tyto prázdniny byly snad
úplně nejlepší. Moc ráda na ně
vzpomínám. Proč? Sešlo se nás
tam tak 13 děcek bez dozoru.
Starali jsme se o dobytek, ale
bylo tam veselo. Vylezla jsem na
nejvyšší stromy. Vidět mě otec,
ten by mě seřezal! Měl by strach,
že spadnu. Taky jsme si povídali,
hodně jsme se nasmáli. Já jsem
chodila pást dvě kozy a kůzle.
Ostatní děti pásly krávy. Jednou
jsme se zapomněli a kozy nikde
nebyly. Cestou domů jsem bre-
čela. Bylo jasné, že bude zle.
Kousek od domu vidím kozy v lá-
nu obilí, kde spásaly „zelené“.
Doma jsem nic neřekla, takže mi
„to“ prošlo.“

Vzpomínka na školu, pan Jan (85 let)
„Učitel na nás používal rákosku – tou nás přetáhl přes
ruce. Kdy? Když někdo nedával pozor, rušil tím, že si po-
vídal se sousedem. Dalším druhem trestu bylo napsat x-
krát (mockrát) větu na kus papíru. Přesné znění nevím, já
jsem to naštěstí nikdy psát nemusel. Taky se chodilo za
školu. Třeba když měl být někdo zkoušený. Když jsem
přišel domů ze školy, nejdřív se muselo pomoct kolem
zvířat, na zahradě, na poli, pak až školní úkoly. Rodiče mě
nekontrolovali, kdy si úkoly dělám. Brali to tak, že je to
moje věc, moje povinnost. Občas jsem dopisoval úkoly až
ve škole.“

Námluvy

Poslechněte lidé drazí,
co se může stá�,

když starému kocourovi,
láska srdce klá�.

Namluvil si starý kocour,
krásnou mladou kočku,
sliboval ji milování,
ale jen po očku.

Kočka dlouho netrpěla takového klamu
než se pak den s nocí sešel,

s jiným utekla mu!

Kocour zlos� za komínem,
vousy svoje ježí,

kočka s jiným přes vikýře,
přes střechy pryč běží.

Vzpomínka na školu Vzpomínka na školu, paní Anna 90 let



Když naši pánové přiloží ruku k dílu, výsledek je na světě. V rámci Pánského klubu si klien� vyzkoušeli broušení
a na�rání dřevěných hranolků na výrobu stojanů na obrazy, které budou zdobit vernisáž v říjnovém Týdnu
sociálních služeb. Přes počáteční obavy se dílo velmi dařilo, někteří pánové překvapili svou uměleckou invencí...
S dobrou náladou a nadšením to jde samo. Tak zase příště.
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V měsíci srpnu jsme s našimi uživateli navštívili kostel Narození panny Marie ve Štípě. Protože klienti projevili přání
navštívit vyhlášenou Štípskou pouť, rádi jsme jim přání splnili. Není divu, poutě k zázračné Madoně do Štípy byly
rozšířené už ve 14. století. Jde o krásné mariánské poutní místo, které má svoji atmosféru, své dějiny a je znamením
hlubokých kořenů víry a zbožnosti. Prožili jsme společně krásné sváteční odpoledne.
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Stolní tenis je sport, při kterém naši klien� velmi
překvapili. Tolik energie, koncentrace, technická
vyhranost - hra, za kterou by se nemuseli stydět
leckteří o generace mladší hráči... Zvyšující se úroveň
našich sportovně nadaných klientů dala podnět na
turnaj smíšených družstev se zaměstnanci. Jen za-
městnanci budou muset začít trénovat.



Pora
díme
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Dělání, dělání, to nám úsměv zachrání, dělání, dělání je lék...
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ČESNEK

Česnek a jeho léčivé účinky zná lidstvo už stovky let.
Výrazná chuť česneku ale nemusí sedět každému, je-
ho účinky jsou ale neocenitelné. Je to antiseptická po-
travina – přírodní antibiotikum. Působí proti bakteriím,
plísním i virům, účinkuje i proti některým bakteriím re-
zistentním vůči antibiotikům. Většina jeho schopností
bojovat proti nemocem pochází ze sloučenin síry, kte-
ré působí jako antioxidanty a prospívají srdci a cé-
vám. Česnek mírně snižuje cholesterol, pomáhá léčit
cévní záněty, působí na ředění krve a tak snižuje ri-
ziko infarktu a mrtvice. Nejméně šest stroužku týdně
– v porovnání s konzumací jednoho stroužku nebo
méně – dokáže výrazně snížit riziko rakoviny koneč-
níku tlustého střeva, žaludku i prostaty. Sloučeniny
síry vyplavují karcinogeny z těla. Allicin obsažený
v česneku přispívá nejen k prevenci rakoviny, ale zpo-
maluje vývoj samotného nádoru.

Zdravá rada:

Léčivé sloučeniny česnek uvolňuje pouze tehdy, je-li
posekaný, prolisovaný, rozžvýkaný nebo jinak naru-
šený, tím se podnítí rozpad sloučenin s obsahem síry
v jeho buňkách. Aby se tedy vytvořilo více žádoucích
sloučenin a uvolnil se jeho léčivý potenciál, česnek
nejdříve posekejte nebo prolisujte a nechte pár minut
stát.

Kolik je akorát:

Nejméně stroužek denně.

Správný nákup:

Hlavičky česneku by měly být buclaté, s hladkými a
pevnými stroužky. Nekupujte levný, sněhobílý česnek,
bývá bělený a bez chuti. Nedovážený česnek může
být dražší, ale má lepší chuť a obsahuje více léčivých
živin. Skladujte jej v otevřené nádobě na chladném,

tmavém, dobře větraném místě. Naklíčené stroužky
jsou sice méně aromatické, ale stejně zdravé. Tyto
výhonky posekejte a přidejte s česnekem do vaření.

Na našem stole může být česnek nejen čerstvý, ale i
sušený, ve formě prášku a také ve formě zeleného
peří.

Nápady:

Potřebujete-li omezit pach česneku, můžete oloupané
stroužky 2 minuty povařit v malém množství vody a
osušit.

Živiny:

Draslík, vápník, měď, železo, zinek, hořčík, selen,
sirné sloučeniny, vitamíny A, B, C a E.

Připravilanutriční terapeutka Lenka Malinová



14

Naši umělci z řad klientů se na výbornou vypořádali s tématemNaši umělci z řad klientů se na výbornou vypořádali s tématem
"o�sk léta". Z velmi příjemného a veselého dopoledne vzešla"o�sk léta". Z velmi příjemného a veselého dopoledne vzešla
spousta uměleckých děl. Při příležitos� Dne otevřených dveříspousta uměleckých děl. Při příležitos� Dne otevřených dveří
dne 5.října proběhne vernisáž obrazů.dne 5.října proběhne vernisáž obrazů.
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Kdy Tě napadlo, že bys mohla pracovat v organizaci,
která pečuje o staré lidi?
Odpovím možná v širších souvislostech. Už někdy na
základní škole jsem si uvědomila, že chci v budoucnu pra-
covat s lidmi (pro lidi). Kdysi jsem chtěla být prodavačka,
pak učitelka. Vystudovala jsem maturitní obor obchod-
nice, ale už během studia jsem došla k závěru, že čísla jsou
sice mí kamarádi, ale tudy ne. Přihlásila jsem se tedy na
VOŠ sociální a pedagogickou do Kroměříže. Během 3 let
studia se mi nejvíce líbily odborné praxe u slabozrakých,
a pak právě u seniorů. Mj. jsem absolvovala praxi
v Denním stacionáři pro seniory. Téma mé absolventské
práce bylo Poskytování služeb seniorům na holešovsku.
To už byla obrazně řečeno „ruka v rukávě“. Během studia
na střední i vyšší odborné škole jsem se věnovala ve
volném čase jako animátorka skupině děvčat chodících do
kostela. Tak trochu obdoba skautu. Tedy do skupiny
seniorů daleko. Po absolutoriu jsem pracovala jako
sociální pracovnice Krizové pomoci, což byla převážně
práce s lidmi bez přístřeší, ale měla jsem kancelář vedle
vedoucí Charitní pečovatelské služby. Viděla jsem, co
dělá, řeší, občas jsem „v pečovce“ vypomohla a když měla
vedoucí odejít do důchodu, paní ředitelka mi nabídla místo
vedoucí a sociální pracovnice terénní a ambulantní
pečovatelské služby. Rozhodování nebylo jednoduché:

PŘEDSTAVUJEME

zvládnu to? Zvládala jsem, a to 10 let. Pestrá i náročná
práce. Po 13 letech na charitě jsem si řekla, že potřebuji
změnu. Tak jsem se přihlásila na výběrové řízení na pozici
aktivizačního pracovníka na Burešově. Touto prací jsem si
splnila svůj sen ještě ze školních let.

Čím Tě tato práce obohacuje?
Nyní pracuji jako vedoucí přímé péče, práce mě naplňuje a
baví. Těší mě, že se pohybuji v týmu pracovnic, kde je i
ochota vzájemně si pomoct, vnímám lidský přístup ke
klientům i k sobě navzájem. Stále se učím novým věcem,
řeším velice rozmanité situace, někdy i náročné nebo
nepříjemné, ale o tom to je. Doslova škola života.

V čem je tato práce pro tebe náročná?
Nejnáročnější je to, že mou doslova všudypřítomnou
součástí se stal služební mobil a papírová, tištěná podoba
Měsíčního plánu služeb. Nikdy nevím, kdy zazvoní telefon
a je nutné něco řešit (náhlá indispozice, nemoc, úraz některé
z pracovnic – tudíž nutnost okamžitého řešení kdo přĳde do
práce místo ní, telefonáty rodinných příslušníků klientů).
Občas mě chvilkově „převálcuje“ pocit, že pořád něco
dělám, ale vlastně nic hmatatelného za sebou nevidím.

Jak relaxuješ?
Jsem kočkomil. Takže si po práci ráda dopřávám domácí
felinoterapii. Pohladím si naši Micinu, „zablbnu“ si s ní
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(hravé kotě). Chodím pravidelně hrát do
kostela na varhany, zpívám ve schole Beati
cantores. Je to závazek, ale baví mě to.
Dříve jsem hodně vyšívala, ale moje oči už
mi tohle nedovolují. Ráda pracuji na
zahradě. Slyším, jak hraju, zpívám, kolik se
mi toho podařilo udělat na zahradě. Tohle
občas opravdu potřebuji. Skvělým a
žádoucím vypínačem mozku od všedních
starostí je pro mě taky cvičení ve stylu
zumby, kolečkové brusle, poslech disco
hitů 90. let a turistika, výlety za různými
zajímavostmi. Mám ráda veterány – stará auta,
technické památky. No a vyloženě si užívám nedělní
odpolední pohádku z rádia. Nejde mi o ani tak o
obsah pohádky, ale ten relaxing a někdy i spíning
(usnu při poslechu). Ráda se potkávám s okruhem
známých na pokec, procházku, nějakou akci.

Máš v rodině nebo v blízkém okolí někoho, o
koho se staráš?
Nikoho takového nemám. Ale mám v osobním
mobilu několik lidiček, se kterými jsme si navzájem
tak trochu „vrby sdílečky“. Vzájemně si pobrbleme,
poradíme, vyslechneme.

Pokud by ses měla rozhodnout, šla bys znovu
pracovat na Burešov?
Ano, šla bych sem znovu, i když bych asi měla
obavy z velikosti zařízení.

Je něco, co bys na svém oddělení ráda změnila?
Uf. Mám si zahrát na zlatou rybku? Pak bych si přála
zvýšit počet pracovnic na směnách, zvýšit počet

pokojů, kde je jen jeden klient (někdy je opravdu obtížné najít co
nejideálnější dvojici spolubydlících) a pak by provozu určitě
pomohlo, kdyby sídlila sociální pracovnice na oddělení, aby byla
přímo ve „víru dění“. Jsem si vědoma toho, že sociální pracovnice
má na starosti záležitosti klientů ze dvou různých odd.

Když jsi denně v kontaktu se staršími a nemocnými lidmi,
přemýšlíš nad tím, že můžeš být jednou v této pozici?
Ano, to jsem si uvědomila už při odborných praxích během studia.

Ani jsem si nestihla nasadit růžové brýle a vytvořit si falešné iluze
o jistotě, že se stáří vůbec dožĳu a pokud ano, tak v jakém
zdravotním, finančním, sociálním stavu.

Myslíš si, že je pro starší a nemocné lidi dostatek organizací, ve
kterých je o ně dobře postaráno?
Zde vnímám rezervy. Starších lidí stále přibývá. Jejich děti, které
by se i mohly o stárnoucí rodiče starat, samy chodí do práce, mají
už i ony své zdravotní problémy a omezení. Často jsou také
zapojeny do hlídání vnoučat, někteří prostě preferují své zájmy a
koníčky a také ne vždy jsou s rodiči v harmonickém vztahu. Někdy
je problémem i vzdálenost jejich bydliště. A druhá část otázky – je
o ně dobře postaráno? To je o lidech. Jako třeba v nemocnici.
Dobré materiální zázemí není zárukou spokojenosti seniora.

V čem ti tato práce změnila pohled na svět?
Uvědomila jsem si, jak moc rychle ten čas letí od narození do
dospělosti a pak ten plíživý, postupný posun směrem ke stáří… a
taky více vnímám rozmanitost jednotlivých lidských osudů,
životních příběhů a okolností, které nás všechny potkávaly a ještě
potkávat nejspíš budou.

Děkuji za rozhovor



Hipoterapie
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Překvapení, úžas, radost, �ché souznění a vzpomínky... to vše ve tvářích našich klientů.
Děkujeme za návštěvu a těšíme se na další setkání!
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Spokojenost našich klientů je pro nás velmi důležitá, proto jsme ve čtvrtek 29.6.2022 nabídli našim klientům
Domova pro seniory snídani formou "švédského stolu". Mohli si vychutnat čerstvé suroviny a harmonické chutě
v příjemném prostředí. Základem celé snídaně bylo perfektní provedení našich šikovných kuchařek, kterým patří
velký dík. Pro úspěch budeme v této nabídce rádi pokračovat.
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Canisterapie
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Děkujeme Ježíškovu vnouče�, paní Mirce, která věnovala
našim klientům terapeu�cký padák pro společné chvíle.
Vnímat a sledovat tolik rados�, úsměvů, spokojenos� a
společného úsilí, nás vždy ubezpečí v tom, že naše práce
má smysl. A Vy jste toho součás�. DĚKUJEME!



Účelový příspěvek na provoz k zajištění
dostupnos� sociálních služeb na území

Zlínského kraje

ve výši 32 144 620,- Kč

Děkujeme Vám všem, kteří nám pomáháte.
Děkujeme za vstřícnost a empatii. Vaší přízně a
podpory si hluboce vážíme.

Statutární město Zlín
Neinves�ční dotace ze sociálního fondu na

podporu poskytování registrovaných
sociální služeb pro občany
statutárního města Zlína

ve výši 993 000,- Kč

Nadační fond Českého
rozhlasu,

Vinohradská 12, 120 00 Praha 2
Finanční hotovost ve výši 48 840,- Kč

na realizaci projektu "Zvířecí návštěvy v zařízeních“

Město Vizovice
Neinves�ční dotace na

poskytování sociálních služeb
občanům města Vizovice

ve výši 23 700,- Kč

Město Uherský Brod
Poskytnu� neinves�ční dotace na činnost za

účelem poskytování sociálních služeb občanům
města Uherský Brod

ve výši 28 100,- Kč

Město Otrokovice
Neinves�ční dotace na činnost za účelem

pokytování sociálních služeb občanům města
Otrokovice

ve výši 28 600,- Kč

Děkujeme
Vám
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Kvíz pro Vás
1. Který herec hrál postavu primáře Sovy v seriálu Nemocnice na kraji města?
A) Miloš Kopecký
B) Ladislav Chudík
C) Josef Vinklář

2. Která zpěvačka vystupovala ve dvojici s milanem Chladilem?
A) Naďa Urbánková
B) Eva Pilarová
C) Yve�a Simonová

3. Jak se jmenoval pořad, který uváděl Vladimír Dvořák a Jiřina Bohdalová?
A) Deset stupňů ke zlaté
B) Televarieté
C) Zpívá celá rodina

4. Jak se jmenoval seriál, který se odehrával v prodejně potravin?
A) Žena za pultem
B) Tajemství proutěného košíku
C) Malý pitaval z velkého města

5. Jak se jmenoval autor seriálů Nejmladší z rodu Hamrů, Muž na radnici, Tři chlapi v chalupě?
A) Jaroslav Dietl
B) Miloš Macourek
C) Zdeněk Podskalský

6. Která dvojice tvořila a vystupovala v divadle Semafor?
A) Jiří Voskovec a Jan Werich
B) Oldrich Kaiser a Jiří Lábus
C) Jiří Suchý a Jiří Šlitr

7. Jak se jmenovala postava, kterou hrál v seriálu Chalupáři Jiří Sovák?
A) Doktor Cvach
B) Evžen Huml
C) Děda Potůček

8. Jak se jmenoval známý televizní hlasatel?
A) Miloš Frýba
B) Karol Polák
C) Jaroslav Štercl

Správnéodpovědi:1.b,2.c,3.b,4.a,5.a,6.c,7.b,8.a


